
Město  Nový  Jičín

Zápis  č. 3/20'19

ze  schůze  Komise  Zdravého  města  a MA21  Rady  města  Nový  Jičín,  konaného

dne  02.04.2019  V 17:00  hod.,  Ve Velké  zasedaď  místnosti  na radnici  Měl)  Nový  Jičín

Zaevidováno  v EED  pod  č.j.:

Celkový  počet  jmenovaných  členů  komise/  zvolených  členů  výboru:  18

Jmenný  seznam  členů  komise/výboru:  Fílipíková  Radka,  Fojtík  Daníel,  Hanáková

Gabríela,  Chmelařová  Míroslava,  Chobotová  Lenka,  Jančařiková  Lucie,  Janošek  Dalibor,

Klein  Jíří,  Krupička  Martin,  Kukolová  Eva,  Macháček  Jan,  Perútka  Jaroslav,  Perútková

Petra,  Rosová  Zuzana,  Šmajstrla  Dan,  Valentová  Eva,  Vindišová  Moníka,  Vrbová  Martina

Přítomrí  členové:  Filipíková  Radka,  Fojtík  Daniel,  Chmelařová  Miroslava,  Chobotová

Lenka,  Jančařiková  Lucie,  Klein  Jiří,  Kukolová  Eva,  Macháček  Jan,  Perútka  Jaroslav,

Rosová  Zuzana,  Šmajstrla  Dan,  Vindišová  Moníka,  Vrbová  Martina

Nepřítomní  členové  omluvení:  Hanáková  Gabriela,  Janošek  Dalibor,  Perútková  Petra,

Valentová  Eva

Nepřítomni  členové  neomluvení:  Krupička  Martin

Tajemník  komise/výboru:  Lucie  Hrdličková

Hosté:  -

Při zahájení  schůze  bylo  přítomno  13 členů  z celkového  počtu  3 8 členů  komise.

Komise/výbor  je/  usnášeníschopná/ý.

Zahájení:

Schůze  byla  zahájena  předsedou  komise  Jaroslavem  Perútkou,  který  přítomné  členy  a hosty  na

schůzi  komise  přivítal.

1. Schválení  programu  schůze  komise/výboru:

Hlasování:  Komise  schvaluje  navržený  program  jednání.
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Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

2. Kontrola  plnění  úkolů.

Předseda  komise  vyzval  tajemnici,  aby  dle  tabulky  s úkoly  zkontrolovala,  co je  již  uděláno.

Tajemnice  průběžně  vyzývala  přítomné,  aby  se vyjádřili  ke svým  úkolům.

Na web  města  byly  doplněny  Hodnotící  zprávy  a Plány  zlepšování  (splněno  -  Hrdličková).

U ZŠ Galaxie  proběhl  jarní  úklid  (splněno  -  Fojtík).

Bylo  ověřeno,  zda  mohou  být  knihy  na vlakovém  nádraží  a při té příležitosti  bylo  zjištěno,  že

nějaké  knihy  tam  už jsou,  jen  by bylo  vhodné  upravit  úložné  prostory  -  doplnit  o další  poličky

(splněno  -  Syrovátka).

Monika  Vindišová  ověřila  možnost  spojení  Novojičínského  veletrhu  a Sportfestu,  zároveň  zmínila

Velký  sportovní  festival,  který  se konal  v roce  2011  ve Smetanových  sadech.

Lenka  Chobotová  ostatní  členy  komise  informovala  o svém  návrhu,,Adopce  prkna",  který

předložila  Klubu  rodáků.

Nadále  trvá  úkol  Evy  Valentové  prověřit  možnost  doplnit  sdílenou  knihovnu  na autobusové

nádraží.

Hlasování:  Komise  bere  na vědomí  stav  plnění  úkolů.

Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

3. Veřejné  projednání  k úpravám  vrcholku  Svince

Předseda  komise  požádal  Ondřeje  Syrovátku,  aby  členy  komise  informoval  o průběhu

Veřejného  projednání  k úpravám  vrcholku  Svince.  O. Syrovátka  shrnul  průběh  akce.  Projednání

se účastnilo  více  než  40 osob,  na místě  byl také  autor  návrhu  na úpravu  Svince  Ondřej  Kafka  a

několík  zaměstnanců  Mě(J.  Účastníci  se sešli  u Chaty  Svinec,  architekt  je  následně  provedl  po

místech,  kde  by k úpravám  mělo  dojít  a popsal  jim  jejich  podobu.  Účastníci  měli  několik  podnětů

a otázek,  část  z nich  byla  zodpovězena  na místě.  Vše  je podrobně  uvedeno  v zápisu  ze setkání.
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Hlasování:  Komise  bere  na vědomí  průběh  veřejného  projednání.

Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

3. Jarní  škola  Zdravých  měst  2019  - informace

Předseda  komise  požádal  tajemnici,  která  se účastnila  Jarní  školy  v Liberci,  aby  členům  komise

krátce  popsala,  jak  třídenní  školení  probíhalo.  L. Hrdličková  uvedla,  že se účastnila  školení

zaměřeného  na komunikaci  s veřejností  a školení  zaměřeného  na práci  s Dataplánem,  zároveň

si díky  prvnímu  dni programu  vyslechla  celou  řadu  tipů  z praxe  od jiných  členských  měst.

Tajemnice  pak  členy  informovala  o dalším  termínu  školy  Zdravých  měst  -  ta příště  proběhne

v Táboře  ve dnech  5. až 7. června.

Hlasování:  Komise  bere  na vědomí  ínformace  týkající  se  školy  Zdravých  měst.

Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

4. Uklid'me  Česko  - 6. 4. (organizační  informace)

Předseda  komise  pan  Perútka  shrnul  informace  týkající  se akce  Uklid'me  Nový  Jičín  2019.

Místem  úklidu  je koryto  řeky  Jičínky,  sraz  pro  účastníky  je v 9:00  u mostu  přes  Jičínku  za

Tabačkou  Pan  Perútka  také  potvrdil,  že  ještě  v den  konání  akce  zajistí  svoz  odpadu  a že

v Žilině  připraví  pro účastníky  na závěr  akce  guláš.  Také  potvrdil,  že se k akci  připojuje  Osadní

výbor  ze Žiliny  a že část  dobrovolníků  tak  začne  uklízet  z opačné  strany.

O. Syrovátka  navrhl,  aby  se účastníci  na místě  rozdělili  na 3 skupiny  a o ty se starali  3

koordinátoři.  Jako  koordinátoři  se přihlásili  Monika  Vindišová,  Dan  Šmajstrla  a Lucie  Hrdličková.

J. Klein  členy  komise  informoval,  že pořádá  úklidovou  akcii  v neděli,  konkrétně  akci,,Uklid'me  si

cestu  na Svinec".

5. Projekty  pro  Nový  Jičín  2019  - aktuality

Tajemnice  komise  přítomné  informovala  o počtu  přihlášených  projektů  a dodala,  že projekty

aktuálně  procházejí  hodnocením  ze strany  OŽP, OB,  OD,  OMI  a právním  oddělením.  Dále  L.
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Hrdličková  zdůraznila,  že  jelikož  postupující  projekty  by měli  jejich  předkladatelé  prezentovat  na

Veřejném  fóru,  bude  potřeba  příští  setkání  naplánovat  ještě  před  Velikonocemi.  členové  komise

materiály  k projektům,  o kterých  budou  hlasovat,  obdrží  v průběhu  příštího  týdne  (tzn.  V období

8. až 14. dubna).

Hlasování:  Komise  ukládá  L. Hrdličkové  za úkol  dodat  členům  komise  podklady

k přihlášených  projektů  do  14.  dubna  2019.

Pro:  "13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

6. Férová  snídaně  2019

O. Syrovátka  pňtomné  členy  informoval,  že místem  konání  férové  snídaně  budou  komunitní

zahrady.  Termín  bude  upřesněn  (4. nebo  1 "í. května).

Hlasování:  Komise  bere  na vědomí  informace  týkající  se  Férové  snídaně  20'19.

Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0

Usnesení  bylo  přijato.

7. Veřejné  fórum  (organizace,  pomoc  konkrétních  lidí,  propagace,  tomboÍa)

Tajemnice  komise  shrnula,  co všechno  je v tuto  chvíli  pro  Veřejné  fórum  připraveno.  Nyní  je

potřeba  vyřešit  jmenovitě  personální  zajištění  (bude  zaslána  tabulka),  připravit  tombolu  a

upřesnit  časový  harmonogram  akce.  Pan  Perútka  přítomné  vyzval,  aby  se přihlásili  ti, kteří

plánují  účastnit  se akce  a jsou  ochotni  s něčím  pomoct.  Přihlásila  se většina  přítomných.

Konkrétní  úkoly  na Veřejné  fórum,  které  si vezmou  za své  jednotliví  členové  komise,  budou

tématem  příštího  setkání.

Hlasování:  Komise  schvaluje,  že personální  zajištění  akce  bude  předmětem  příští  schůze.

Pro: 13

Proti:  0

Zdržel  se: 0
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Usnesení  bylo  přijato.

4. Různé

Tajemnice  přítomné  pozvala  na Jarní  cyklojízdu,  která  se koná  v pátek  26. dubna.

L. Jančařiková  se podělila  o své  postřehy  z konference  Architektura  dětem,  která  se konala

v Praze  a které  se účastnila.

J Perútka  připomněl  jarní  úklid  u studánek,  který  je naplánován  na sobotu  13. dubna.

O. Syrovátka  přítomným  shrnul  aktuálně  dění  okolo  Čerťáku.

Další  schůze  komise  se uskuteční  dne  16.04.2019  v 17:30  hod.  v prostorách  MěÚ Nový  Jičín

(velká  zasedačka).

Novém  Jičíně  dne:  02.04.2019

Zapsal:  Lucie  Hrdličková Podpis:  .....(a':.':Q!!á)C:'v/.........

Jaroslav  Perútka Podpis:

předseda/mistopřcdscda/jiný  povčřcný  člcn

Příloha  č. I : Prezenční  listina
(Nedílná  součást  zápisu,  která  je společně  se záprsem  zveřejňována  na intranetu  úřadu.

Bez  presenčnr  listiny  se zveřejňují  zápisy  z jednání  výborů  ZM  na webových  stránkách  města.)
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